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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megszületett a döntés a marcali kórház 
önállóságáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A marcali kórház (Somogy Megyei Kaposi Mór Oktató Kórház Dr. Szaplonczay Manó Integrált 
Kórházegysége) integrációjának következménye a lecsökkent ágylétszám, a leromlott 
eszközállomány, a fokozódó szakember-elvándorlás, a hosszabbodó várólisták, és az is, hogy a 
betegeknek egyre több esetben Kaposvárra kell utazniuk az egészségügyi szolgáltatások 
igénybevételéért. Móring József Attila, a választókerület fideszes országgyűlési képviselője 
korábban már elismerte, hogy az integráció megbukott. Azt is ígérte, hogy a marcali kórház 2019. 
év elején Kaposvárról leválasztva ismét önálló lesz. (www.sonline.hu, 2018. 10. 26.) Nemrég pedig 
arról az örömteli hírről tájékoztatta a marcaliakat, hogy „végre megszületett a döntés a marcali 
kórház önállóságáról” (Tavi TV, 2020. 04. 03.) Képviselő úr azonban konkrétumokról továbbra 
sem beszélt.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

A marcali kórház konkrétan mikor kapja vissza szakmai, gazdasági és szervezeti önállóságát?

A döntés várhatóan milyen terheket fog róni a korábbi fenntartóra, Marcali Város 
Önkormányzatára?

Tisztelettel kérem továbbá Miniszter Urat, válaszában küldje el azt a rendeletet vagy határozatot, 
ami a döntésről szól, hogy megtudhassuk annak részleteit.

Várom válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,



dr. Steinmetz Ádám
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